
Jeg vil gerne have et punkt på dagsordenen på maj mødet. 
 
En stående invitation til Helle Madsen eller en person hun udpeger til at møde på Rådets 
møder  for at orientere om nyt fra voksen og velfærd. 
 
Det har vi tidligere haft i mange år. Dels ved Per Torsten. Senere ved Helle Madsen. 
 
De kom først på mødet og var der et kvarter til en halv time. 
 
Som du selv har hørt på møder vi deltaget i er der ret normalt på andre kommuners Seniorråds møder, at 
der deltager en person fra social og sundhed på deres møder. 
 
Som det er nu får vi ikke en reel orientering om, hvad der foregår i voksen og velfærd. 
 
 Subsidiært på hver andet møde. 
 
Hilsen Bjarne  


